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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Tijdens de commissiebehandeling van het VGRP (Verbreed Gemeentelijk Rioleringsplan) 2020-2023,

op 14 november 2019, is er ook gedebatteerd over de heffingsgrondslag voor de rioolheffing.

Aanleiding was het feit dat in de huidige regeling leegstand niet wordt belast, hetgeen tot een forse

derving (ongeveer € 300.000,- per jaar) aan inkomsten leidt.

Tijdens de commissie passeerden diverse heffingsvarianten de revue. De wethouder gaf aan dat het

veranderen van de heffingsgrondslag best ingrijpende gevolgen kan hebben. Op verzoek van de

commissie is toen door de portefeuillehouder de toezegging gedaan hier een onderzoek naar te doen

en de resultaten hiervan te presenteren. (diverse varianten met doorrekeningen en gevolgen). Er

werd wel vermeld dat dit onderzoek enige tijd zou kosten. Die tijd werd de wethouder ook
gegeven. lnmiddels zijn we echter 14 maanden verder en benieuwd naar de eindresultaten van het

onderzoek.

De fracties van de VLP en PvdA hebben hierover nu enige vragen:

1. ls het onderzoek inmiddels afgerond en zo ja: wat zijn uw eerste conclusies en wanneer kunnen

we de resultaten tegemoetzien? Zo nee, waarom nog niet? ln welk stadium verkeert het onderzoek

momenteel en wanneer komt u tot een afronding?

2. Kunt u aangeven, in een soort van tijdsplanning, welke stappen/fases u in het onderzoek

heefUgaat doorlopen om te komen tot het eindresultaat?

Tijdens de commissie werd uitgesproken dat, ondanks de complexiteit van het onderzoek, de

resultaten mogelijk al wel als input konden dienen voor de begrotingsbehandeling 2021, welke een
jaar na de commissiebehandeling zou plaatsvinden, in november 2020.

3. Waarom heeft u ervoor gekozen om geen tussentijdse informatie naar de Raad te sturen over

de voortgang van het onderzoek en dat het niet zou lukken om de onderzoeksresultaten te kunnen
presenteren voor de begrotingsbehandeling 2021?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van VLP,

Eric de Regt en Michael Yap



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het onderzoek is in uitvoering. Als eerste is een brede verkenning uitgevoerd naar de
keuzemogelijkheden die er zijn voor het samenstellen van rioolheffing. Hierbij brengen wij ook in
beeld de keuzes die bij andere gemeenten zijn gemaakt. Het eerste beeld is dat er vele keuzes te
maken zijn die allemaal voor-en nadelen hebben.

2. Het beeld van de verkenning willen we met u delen in de themabijeenkomst van 17 maart a.s. Wij
willen graag de dialoog aangaan om met u de richtingen te verkennen voor verder uit te werken
varianten. Daarna kunnen we ook de vervolgstappen concretiseren.

3. Het onderzoek heeft om diverse redenen vertraging opgelopen. Daarbij wilden wij een compleet
beeld van de verkenning schetsen. Dat beeld wordt nu gefinaliseerd.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De bu
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